
Zápis z 8. výborové schůze ČMKCHB konané dne 20.5.2011 v  Radošově. 
 

 
Přítomni: p. Pavlík, Kasala, Varvařovský, Gora, ing.Vodolan, Hubík, Plaňanský. Omluveni: ing. Soukup, ing. Lebeda, ing. 
Havlíček. Za revizní komisi se zúčastnil ing. Plch.Pan Plaňanský jako první náhradník zastupuje současně nemocného ing. 
Soukupa. 
Body jednání:  
1.Zhodnocení zpravodaje : Pan Pavlík hodnotil úroveň Zpravodaje jako dobrou. Na omluvu nesprávně zveřejněných 
údajů, například špatné jméno krycího psa uvedl, že toto jméno bylo uvedeno v dokumentech, které dostal z ČMKU. 
2.Internet: Od 1.července budou jen jedny oficiální stránky klubu a to ty, které provozuje ing. Vodolan. 
3.Výstava:  Na výstavě posuzovali naši členové a rozhodčí p. Pavlík, p. Zuzaník a p. Kasala. Poděkování za poskytnutí 
areálu náleží VLS divize Karlovy Vary – lesní správě Dolní Lomnice. 
4.Pan Pavlík kritizoval nedodržování termínů k podání přihlášek na výstavu, zasílání výkazů dohledávek, tolerování 
pozdního placení členských příspěvků a žádá o dodržení daných termínů. Lidově řečeno, kdo to nedodrží ,zúčastní se až 
příště.  
5.Změna zkušebních řádů: V blízké době bude možnost podat návrh na změny ve zkušebním řádu. Zatím se sbírají 
podněty k drobným úpravám. Letos se bude posuzovat dle současných zkuš. řádů. 
6.Zpráva o chovu: Od uvedení počtu chovných jedinců ve Zpravodaji došlo k jejich nárůstu. V současné době bylo 
vydáno u Hb-17 doporučení ke krytí, 12 fen bylo nakryto, 32 štěňátek už je na světě. U Bb bylo vydáno 25 doporučení 
ke krytí, 20 fen nakryto, narozeno 60 štěňat. 
7.Výbor žádá aktivisty o doporučení dobrých pracovních psů z jejich oblasti, kteří by měli zájem zúčastnit se některé ze 
soutěží pořádané v zahraničí. Jména psovodů a jejich barvářů pošlete na adresu výcvikáře p. Kasaly. 
8.Setkání s aktivisty: Aktivistů se letos zúčastnilo jen 6 - p. Hennrich, Adam, Šefl, Plaňanský, Izák, Žižka. 
Příspěvky: p.Hennrich navrhl spojit některé akce -  jako školení rozhodčích s výstavou nebo jiné a udělat je vícedenní. 
Názorně ukázal přítomným, jak zatraktivnit disciplinu vyhledávání. Od výpusti naťape stopu houbičkou namočenou v 
barvě , připevněnou na holi. p. Školník: Klub by měl mít jedny oficiální internetové stránky a zároveň nabádá k větší 
taktnosti a slušnosti při psaní diskuzních příspěvků. 
P.Gora: Převzal po Mudr. Rieblovi provoz internetových stránek a tyto bude nadále provozovat soukromě. 
p. Adam: Žádá od pokladníka potvrzení o zaplacení poplatku za vícepočetný vrh a proplacení příspěvku za krytí v 
zahraničí. 
p. Kumpa: Dotaz kolik stojí vydání Zpravodaje. 
Další schůze výboru bude 25.6.2011 v Kladrubech - pension Kolesa -  10 hod. 
                                                                                                              jednatel: H. Hubík  
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